
Referat af bestyrelsesmøde d. 13. august 2018 

 

Deltagere: Kirsten Gandløse, Peter Bach Nikolajsen, Jørgen Nielsen, Dorthe 

Moustgaard og Lizzi Otte  

 

 

1. Rapport. På sidste generalforsamling blev det bestemt, at vi skulle have 

professionel assistance vedr. vores bygningers tilstand.  

.  

Vi har nu modtaget rapporten fra Sweco, som i bedes læse grundigt igennem. Der er 

nogle tunge projekter, vi skal i gang med i nær fremtid. Rapporten kommer på 

hjemmesiden snarest. 

 

Der skal falde store summer i løbet af 2019 og igen om 5 år, for at dække udgifterne 

på projekterne. Der vil ske følgende: Der hentes min. tre tilbud hjem på VVS 

arbejdet, der udvælges leverandør, der afholdes ekstraordinær generalforsamling. 

 

Vi går allerede nu i gang med, at finde ud af forskellige finansieringsmuligheder, i vil 

blive informeret om til den tid. 

 

Vores tagrender bliver repareret nu. 

 

2. Vicevært. Som i nok ved, stopper Simon som vicevært, da han og familien flytter 

pr. 31. august 2018. Det ser ud til, at der er fundet en ny - mere om det senere.  

 

Vi siger mange tak til Simon for hans altid perfekte og store arbejde. Samtidig ønsker 

vi ham og familien held og lykke fremover. 

 

3. Renovation. Firmaet Eurogroup vil fremover stå for rengøring og vedligehold af 

vores underjordiske affaldscontainer. 

 

Evt. Der anskaffes ikke en ny støvsuger til vaskehallen, da der er rig mulighed for, at 

bruge egen støvsuger. 

 

Mvh bestyrelsen                                                               

 

                                                                                         Referent Kirsten 
 

 
 


